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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkadc6w Wtoctawka zwracam siq z pro6bE o usprawnienie

rozktadu jazdy autobus6w MPK. Przedstawiam propozycje mieszkadc6w.

Proporycja usprawnienia MPK linie :

1 ka, 5ka, 14ka,16ka, 21 do pgtli Wiejska i dalej przezFredry do starej pgtli
Falbanka

6 ka jak Zka,l5ka,2l,przystanek Wgglowa, szybciej na PKP, bezpotrzeby
objazdu.
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